
P R O T O K Ó Ł Nr XXXII/2018 

z obrad XXXII sesji Rady Gminy Wisznice. 

 

Obrady odbyły się w dniu 16 kwietnia 2018 roku w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w 

Wisznicach. Rozpoczęcie obrad godz. 1400, zakończenie obrad godz. 1545. Obecnych 11 

radnych.  
 

Radni obecni na sesji: 

 

1. Biełuszka Krzysztof, 

2. Daniłoś Helena, 

3. Kiryczuk Janusz,  

4. Korszeń Teresa, 

5. Nuszczyk Ewa, 

6. Nuszczyk Zofia, 

7. Raczkowski Leszek, 

8. Semeniuk Andrzej, 

9. Przybysz Henryk, 

10. Waniewska Karolina, 

11. Wiczuk Krystyna. 

 

Radni nieobecni usprawiedliwieni:  

 

1. Chustecki Grzegorz, 

2. Izdebski Krystian, 

3. Jakubiuk Mariusz, 

4. Szołucha Elżbieta. 

 

Porządek obrad:  

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Sprawy organizacyjne: 

- stwierdzenie quorum, 

- przyjęcie protokołu z obrad XXXI sesji Rady Gminy. 

3. Interpelacje. 

4. Informacja Wójta Gminy o realizacji bieżących zadań, 

- odpowiedzi na interpelacje. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 zmiany wieloletniej prognozy finansowej,  

 zmian w budżecie gminy na 2018 rok. 

6. Zajęcie stanowiska na temat przeniesienia tegorocznego Narodowego Pokazu Koni 

Arabskich z Janowa Podlaskiego do Warszawy. 

7. Wolne wnioski i zapytania. 

8. Zamknięcie obrad XXXII sesji Rady Gminy Wisznice. 

 

 

 

 Punkt 1  

 



XXXII sesję Rady Gminy Wisznice otworzyła i obradom Przewodniczyła 

Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Nuszczyk. Powitała przybyłych na dzisiejsze obrady, 

Wójta Gminy Wisznice Piotra Dragana, pracowników Urzędu Gminy oraz radnych. 

 

Punkt 2 

 

Na podstawie listy obecności Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Nuszczyk 

stwierdziła, iż w obradach uczestniczy 11 radnych, co stanowi ustawowe quorom do 

podejmowania prawomocnych uchwał. Protokół z obrad XXXI sesji Rady Gminy przyjęto 

jednogłośnie.  

 

          Punkt 3 

 

Radny Andrzej Semeniuk wnosi o ograniczenie prędkości przy ul. Kraszewskiego. 

Mieszkańcy skarżą się na wzmożony ruch na tej ulicy od kiedy została oddana do użytku 

stacja kontroli pojazdów Piotrans i myjnia samochodowa. Ponadto samochody, które tamtędy 

przejeżdżają jada z nadmierną prędkością. Mieszkańcy twierdzą również, iż utrudnienie w 

ruchu na tejże ulicy tworzą duże ciężarowe samochody, które od pewnego czasu parkują ta 

chodnikach ul. Kraszewskiego. Radny wnioskuje również o naprawę zapadniętego chodnika 

przy ul. Kraszewskiego obok posesji nr 9 oraz zapadniętego chodnika przy ul. Sosnowej. Na 

koniec radny wnosi pytanie o pęknięcia jezdni, czy możliwe jest zakupienie maszyny do 

zalewania pęknięć  i naprawianie tego rodzaju usterek przez spółkę komunalną skoro jest 

ogromna trudność ze znalezieniem wykonawcy do naprawy ubytków – dodaje.  

Radny Henryk Przybysz wnioskuje zajęcie się sprawą zaniżonych studzienek na ul. 

Rowińskiej, które stwarzają niebezpieczeństwo urwania koła w samochodzie. Prosi także o 

naprawę złączenia drogi gminnej i powiatowej przy ul. Radzyńskiej, jest tam ogromna 

wyrwa.  

Radna Teresa Korszeń wnosi pytanie o przybliżony termin remontu ulicy Granicznej 

w Horodyszczu, przypomina, iż obiecany remont odwleka się w czasie. Wnioskuje również o 

ponowny kontakt z wykonawcą modernizacji hydroforni w Horodyszczu i zobligowanie 

firmy do szybkiego wyrównania terenu i posprzątania po zakończonej inwestycji. Przypomina 

również, iż po remoncie studzienki nie została prawidłowo położona kostka. Na koniec radny 

wnosi pytanie o projekty z dofinansowaniem na usuwanie azbestu, czy będą jeszcze takowe 

prowadzone przez urząd? 

Radny Leszek Raczkowski wnosi o naprawę latarni na targowicy oraz prosi o podanie 

daty możliwego rozpoczęcia remontu ul. Żabiej w Wiszniach.  

Radna Helena Daniłoś wnosi o możliwość przesunięcia niewykorzystanych środków 

zaplanowanych na odśnieżanie dróg i ulic na remont nawierzchni gminnych dróg.  

Radna Karolina Waniewska wnioskuje o zobligowanie Komisariatu Policji do 

częstszego kontrolowania naczep ciężarowych przewożących drzewo, przełoży się to na 

większe bezpieczeństwo. Dodaje, iż w zeszłym tygodniu doszło do niebezpiecznego 

zdarzenia, gdzie obok szkoły w Dołholisce zsunęło się drzewo z naczepy. Radna wnosi także 

o aktualizację Biuletynu Informacji Publicznej oraz wstawienie lustra przy ul. Rowińskie w 

Wiszniach przy poczcie, co ułatwi wyjazd do ul. Warszawskiej. Na koniec radna wnosi o 

remont dróg z kamienia w miejscowości Marylin.  

 

           

 

Punkt 4 

 



 Wójt krótko przedstawił sytuacje wszystkich wykonywanych w tej chwili inwestycji. 

Pokrótce odpowiedział na interpelacje radnych. Ograniczenie prędkości na ul. Kraszewskiego 

to skomplikowana sprawa – skontaktujemy się z Policją i wspólnie zastanowimy na d 

problemem. Zwrócimy uwagę firmie Piotrans by lawety i inne samochody ciężarowe nie 

parkowały przy poboczu ulicy. Ponad to zapadnięcia w chodnikach obu ulic zostaną 

naprawione przez spółkę komunalną. Maszyna do naprawy pęknięć nie jest stosunkowo 

droga, niestety by kupić do niej masę należy mieć dodatkowe zezwolenia, a my takich 

zezwoleń nie posiadamy jako Urząd – dodaje Pan Wójt.  

 Na ulicy Rowińskiej w Wiszniach studzienki rzeczywiście są nisko. Zostanie napisane 

pismo w sprawie wyrwy do zarządu dróg powiatowych. Wyrwa przy zbiegu drogi gminnej i 

powiatowej zostanie naprawiona przy remoncie ul. Żabiej.  

W przypadku zapytań o dofinansowanie usunięcia azbestu należy interesantów 

odsyłać do Jacka Niczyporuka.  

Uporządkowanie placu przy hydroforni to temat, który ciągle ponawiamy z 

wykonawcą. Obiecano nam że lada chwila firma wykonująca modernizację zajmie się 

uprzątnięciem placu po zakończonej inwestycji. Zakrzywioną latarnię zgłosiliśmy już do 

ubezpieczyciela – dodaje Pan Wójt.  

Z ulicą Żabią jest problem, wykonawcy nie chcą brać takich małych zleceń. Staramy 

się cały czas szukać rozwiązania. Przepusty w Polubiczach faktycznie są zapadnięte, byliśmy 

na miejscu i obejrzeliśmy ich stan. Planowane jest w tej chwili spotkanie gwarancyjne, by 

wykonawca poprawił ubytki.  

Zostanie wystosowane oficjalne pismo do Policji by funkcjonariusze wymorzyli 

czujność w zakresie sprawdzania samochodów ciężarowych, niestety w tej sprawie tyle 

możemy zrobić. Postaramy się również by lustro przy ul. Rowińskiej zostało zainstalowane. 

Droga Horodyszcze – Łyniew będzie remontowana od strony Łyniewa. W najbliższym czasie 

informatyk urzędu zaktualizuje BIP.  

  

 Punkt 5 

 

Uchwała Nr XXXI/214/2018 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

Uchwałę oraz uzasadnienie przedstawił  Pan Wójt Gminy Wisznice. Uchwała została podjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu.  

Uchwała Nr XXXI/215/2018 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 rok. 

Uchwałę oraz uzasadnienie przedstawił  Pan Wójt Gminy Wisznice. Uchwała została podjęta 

większością głosów przy 8 głosach „za”, 2 „wstrzymujących się” oraz 1 głosie „przeciw” i 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

Punkt 6 

 

Rada Gminy zajęła stanowisko w sprawie przeniesienia tegorocznego Narodowego 

Pokazu Koni Arabskich z Janowa Podlaskiego do Warszawy. Rada Gminy Wisznice w 

głosowaniu jawnym jednogłośnie opowiedziała się za pozostawieniem Polskiego 

Narodowego Pokazu Koni Arabskich Czystej Krwi w Janowie Podlaskim, zaznaczając, iż jest 

to najlepsze miejsce na tego typu wydarzenia zwarzywszy na długoletnią historię i tradycję 

owego święta właśnie w Janowie Podlaskim.  

 

Punkt 7 

  

Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Nuszczyk poinformowała radnych o projektach 

uchwał, które zostały przed sesją rozdane. Są to uchwały w sprawie w sprawie ustalenia 



maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych  na terenie Gminy 

Wisznice oraz w sprawie ustalenia zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów 

alkoholowych na terenie Gminy Wisznice. Należy je przeanalizować w domu, na przyszłych 

komisjach będziemy je opiniować – dodała Przewodnicząca.  

 Radna Karolina Waniewska wnosi o możliwość prezentowania na rzutniku materiałów 

uchwał na obradach sesji. Wnosi także wniosek o ponowne pochylenie się nad uchwałami z 

zakresu gospodarki odpadami komunalnymi.  

 

  Punkt 8 

 

  W związku z wyczerpaniem porządku obrad o godz. 1545  Przewodnicząca Rady 

Gminy Ewa Nuszczyk zamknęła XXXII sesję Rady Gminy Wisznice.  

 

Prot. Ewa Jarosławska - Popielewicz 


